



Centre
Culturel
Canadien
Paris

Canadian
Cultural
Centre
Paris



Concert / Concert

Lynne Hanson

Vendredi / Friday 27.05

Lynne Hanson

Vendredi / Friday 27.05.2022
20:00

La chanteuse et autrice-compositrice canadienne originaire d'Ottawa, Lynne Hanson sera notre invitée pour un concert à la croisée du blues, du folk et de la country.

Connue pour ses performances sur scène pleines d'énergie et son jeu de guitare virtuose, Lynne Hanson embarque le public avec une bonne dose d'humour, un charme bouleversant et un chant puissant qui révèle toute la poésie de ses paroles en anglais.

Dans les 12 morceaux de son dernier album *Ice Cream in November* sorti en avril 2022, la chanteuse canadienne repousse toujours plus loin les influences de la musique Americana. D'une chanson à l'autre, son style alterne entre ballades folk à fleur de guitare et morceaux de country-rock à l'intensité orageuse.

Elle remporte deux prix aux Canadian Folk Music Award de 2018 et le Prix Folk Music Ontario en 2020, avant de se voir récompensée d'un Prix Juno en 2021. À ce jour, la chanteuse canadienne a sorti 8 albums et joué dans de nombreuses salles et festivals au Canada, aux États-Unis et en Europe.

Sur réservation dans la limite des places disponibles.

Réservation sur notre site internet www.canada-culture.org

Booking is subject to availability. Book on our website www.canada-culture.org



**Centre
Culturel
Canadien**
Paris

**Canadian
Cultural
Centre**
Paris

Canadian singer, songwriter and author from Ottawa, Lynne Hanson will be our guest at the Canadian Cultural Centre for a concert at the crossroads of blues, folk and country.

Known for her energetic live performances and virtuoso guitar playing, Lynne Hanson engages audiences with a healthy dose of humour, overwhelming charm and powerful vocals that reveal the poetry of her English lyrics.

In the 12 tracks of her latest album *Ice Cream in November* released in April 2022, Canadian singer Lynne Hanson pushes the influences of Americana music even further: from song to song, her style alternates between guitar-driven folk ballads and stormy country-rock tracks.

She won two Canadian Folk Music Awards in 2018 and the Folk Music Ontario Award in 2020, before being awarded a Juno Award in 2021. Today, the Canadian singer has released 8 albums and performed at numerous stages and festivals in Canada, the United States and Europe.

T : +33 (0)1 44 43 21 90
www.canada-culture.org

130, rue du Faubourg Saint-Honoré
F-75008 Paris